

彰化縣數位學習師生單一帳號系統(EIP)

▲EIP 網址：<https://eip.chc.edu.tw>

▲EIP 忘記密碼重設步驟：

- 1.請連結 EIP 網址，點選忘記密碼，輸入縣市帳號(@chc.edu.tw 前面那一串)，輸入身分證後四碼，再輸入驗證碼，系統會寄一封認證信到你的備用信箱。

The screenshot shows the password recovery process on the EIP login page. Step 1 highlights the '忘記密碼' (Forgot Password) button. Step 2 highlights the '帳號*' (Account*) input field. Step 3 highlights the '身分證末四碼*' (Last four digits of ID card*) input field. Step 4 highlights the '驗證碼*' (Verification code*) input field, which contains a CAPTCHA image with the number '045'.

- 2.開啟備用信箱收認證信，並將驗證碼貼上，按確定。

The screenshot shows the password recovery process continuing. Step 5 shows the '輸入驗證碼' (Enter Verification Code) dialog with a CAPTCHA input field. Step 6 shows the '確定' (Confirm) button. Step 7 shows the main password recovery form with '密碼*' (Password*) and '確認密碼*' (Confirm Password*) input fields. Step 8 shows the '送出' (Submit) button.

- 3.輸入新密碼，並再次確認密碼。

密碼需 8-24 字元，至少須包含以下任意三種組合：英文大寫、英文小寫、數字、特殊符號
(如 ! @ # \$ * & 等)

▲以後教職員忘記密碼，請自行操作此步驟，不是找資媒組喔!▲